



## **WESTMOUNT**

### **LIST OF BUILDING PERMIT APPLICATIONS REVIEWED UNDER BY-LAW 1305 ON SITE PLANNING AND ARCHITECTURAL INTEGRATION PROGRAMMES**

**DMS présenté au conseil le 3 décembre 2018 avec recommandation favorable**  
**DMS presented at Council December 3, 2018 with favourable recommendation**

28/11/2018

Numéro de	No civique de	Designation de	Voie publique de	Note
2015-00016	4335	BOULEVARD	DE MAISONNEUVE OUEST	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To replace windows.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of November 27th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-01672	372	AVE	KITCHENER	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To build a new addition at the rear as well as a new deck.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of November 27th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-01709	10	AVE	ROSEMOUNT	<p>Category: III</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une enseigne immobilière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 27 novembre 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que les pieux ne soient pas visibles et qu'ils soient cachés par de la végétation.</p>
2018-01710	1	AVE	ROSEMOUNT	<p>Category: I</p> <p>Description of Project: Afin d'installer une enseigne immobilière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 27 novembre 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que les pieux ne soient pas visibles et qu'ils soient cachés par de la végétation.</p>
2018-01737	446	AVE	LANSLOWNE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To make a patio door opening on the rear façade.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of November 27th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>

Numéro de	No civique de	Designation de	Voie publique de	Note
2018-01741	4221		STE-CATHERINE OUEST	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de retirer une marquise et de modifier le stationnement.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 27 novembre 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2018-01744	4479		STE-CATHERINE OUEST	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To renovate the entire facade of the building.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of November 27th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve Option B of the application.</p>
2018-01746	50	AVE	HOLTON	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de faire une ouverture sur la façade arrière pour une nouvelle porte patio.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 27 novembre 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que la porte-patio soit composée de trois portes de largeur égale.</p>
2018-01748	612	AVE	BELMONT	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To build an addition at the rear.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of November 27th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided an arched lintel is incorporated in the brickwork above the triple window to match those of the other openings.</p>

Nb élem. : 9